
LENTILKY JSOU A BUDOU VŽDY JEN 
JEDNY, TAK NÁM JE NEBERTE!

Přesně těmito slovy jsem ukončila 
otevřený dopis, který jsem se rozhodla 
napsat společnosti Nestlé (celé znění 
dopisu je zveřejněno na mém webu 
www.konecna.cz i facebooku). Vedení 
společnosti se totiž, jak jsme se před 
několika dny dozvěděli, rozhodlo 
přesunout výrobu našich tradičních 
Lentilek z Holešova do německého 
Hamburku. Ba co víc, nejen přesunout, 
ale dokonce změnit chuť. Z cukrovinky, 
která má více než stoletou tradici, se má 
stát derivát nadnárodní obdoby Lentilek. 
Jediné, co zůstane, je původní značka, 
která zajistí této korporaci výdělky v naší
zemi. 
S tímto krokem samozřejmě nesouhlasí 
celá řada občanů a stovky z nich se na 
mě obrátily prostřednictvím sociálních 
sítí i e-mailu. Nadnárodní společnost 
Nestlé je soukromou firmou a tedy není 
jiné cesty, jak ji přesvědčit k tomu, aby 
nepohřbívala původní Lentilky, než 
vytvořit veřejný tlak. Jinak skončí jako 
celá řada našich slavných značek, které s 
původními výrobky mají často shodný už
jen ten název.
Ráda bych také poukázala na alibismus 
velkých společností. Za slovy 
„preference spotřebitele“ jsou schopni 
„schovat“ šizení vanilkových cukrů 
(vanilky je tam v porovnání se 
zahraničním balíčkem zlomek), cukr v 
limonádách nahrazovat fruktózovým 
sirupem, drogistické potřeby prodávat v 
menších baleních než v západních 
zemích, nebo dávat do plechovek méně 

masa. To vše pak zabalí do obalů, které 
jsou k nerozeznání s těmi například v 
Německu a vy pak zjistíte, že ta samá 
kola najednou chutná jinak u nás a jinak 
za hranicemi. Dokonce se tyto 
společnosti nestydí si za takto 
„pozměněné“ výrobky říct vyšší cenu, 
než jakou platí kupující v zahraničí. 
Dokud bude běžnou praxí, že čeští 
občané budou za své peníze dostávat 
výrobky s prokazatelně horšími 
parametry, tak budu já i KSČM bojovat 
proti tomu!

Kateřina Konečná, 
poslankyně EP

Všem členům a sympatizantům, kteří
slaví v říjnu a listopadu své narozeniny, 
přejeme pevné zdraví, spokojenost a 
spoustu životního optimismu.
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Vážené čtenářky, vážení čtenáři,

zdravím Vás opět ze stránek Zpravodaje
OV KSČM Vyškov. Bohužel ne s úsměvem
na rtech. Debakl, který KSČM postihl 
v krajských a senátních volbách, bude mít
žel tvrdý dopad i na fungování našeho
okresního výboru. 
Ačkoli na Vyškovsku jsme získali jako
KSČM téměř 7 %, voličsky silné, 
ale pravicové Brno nás poslalo pod hranici
5 % nutných pro vstup do Zastupitelstva
Jihomoravského kraje. Mrzí mne, že spousta občanů – voličů KSČM i 
sympatizantů – šla volit A. Babiše a jeho ANO, které sice dělá aktuálně 
v některých ohledech ucházející politiku, avšak dělá ji proto, že ji k tomu KSČM 
tlačí. Dovolím si jen připomenout, že po sněmovních volbách učinil nabídku 
spoluvládnutí A. Babiš nikoli KSČM, ale jako první ODS, s níž mj. bude vládnout 
v několika krajích i teď po volbách. KSČM má na konec listopadu naplánovaný 
sjezd, který by se měl zabývat i dlouho oddalovanou generační obměnou a 
zásadnější inovací programu. Zda se ovšem bude vzhledem ke stávajícím 
opatřením konat, nelze v tuto chvíli říct. Věřím ale, že z něj vzejde KSČM 
posilněna!

I přes nezdar ve volbách děkuji všem, kteří pomáhali sehnat hlasy pro KSČM. 

Přeji Vám pevné zdraví!

Filip Zachariaš, předseda OV KSČM Vyškov 



VOLEBNÍ ZISKY KSČM V OBCÍCH 
OKRESU VYŠKOV

Výsledky Vyškov (volební účast 36,19 
%):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

ANO 
2011

1.314 22,22

ČSSD 737 12,46

ODS 718 12,14

Piráti 712 12,04

KDU-
ČSL

706 11,94

STAN 411 6,95

SPD 410 6,93

KSČM 407 6,88

Trikolóra 195 3,29

Výsledky Bučovice (volební účast 
36,02 %):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

KDU-
ČSL

710 38,41

ANO 
2011

329 17,8

KSČM 155 8,38

ČSSD 134 7,25

Piráti 131 7,08

SPD 122 6,6

ODS 90 4,87

STAN 79 4,27

Spolu 
pro 
Moravu
(TOP09)

32 1,73

Výsledky Slavkov u Brna (volební 
účast 39,36 %):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

KDU-
ČSL

397 19,29

Piráti 290 14,09

ČSSD 274 13,32

ANO 
2011

273 13,27

ODS 268 13,02

STAN 182 8,84

SPD 132 6,41

Spolu 
pro 
Moravu
(TOP09)

89 4,32

KSČM 68 3,3

by měla mít tři křesla, stejně jako ČSSD
a KDU-ČSL s TOP 09, Jihočeši dvě. 
Strany se dohodly i na personálním 
obsazení krajské rady.
Svoji pozornost bych nyní zaměřil na 
sociální demokracii. ČSSD se 
dlouhodobě prezentuje coby strana, jež 
zastupuje zaměstnance, odboráře, 
sociálně slabé, seniory, nemocné a jinak
znevýhodněné. Možná to tak kdysi 
bylo, že se sociální demokracie spolu s 
KSČM snažila takto na našem 
politickém nebi působit. Nicméně jsou 
tyto doby dávno pryč. Usuzuji z toho, 
že strana vicepremiéra Jana Hamáčka se
v mnoha krajích bezostyšně hrne do 
středopravých koalic. Pranic jim 
nevadí, že v takovýchto uskupeních 
budou moci stěží praktikovat svůj – 
údajně – levicový program. Do 
uskupení, v nichž budou dominovat 
pravicové strany, se soc. dem. kromě 
Jihočeského kraje, hrne například v 
krajích Plzeňském, Pardubickém, 
Moravskoslezském, Zlínském, anebo na
Vysočině. ČSSD, mimochodem, v 
krajských a senátních volbách též 
utržila nehezkou porážku. Strana 
obdržela pouhých 4,93 procenta hlasů, 
namísto 15,25 % v krajských volbách v 
roce 2016. ČSSD se z někdejších 
dominantních vládních angažmá dostala
na své historické dno. A tak se vydala 
cestou lidovců, kteří také dlouhodobě 
balancují na pětiprocentní hraně 
volitelnosti. KDU-ČSL se též za každou
cenu hrnula do všech vládních i 
krajských koalic, ať šlo o levicové či 

pravicové. Je to prostě strana ohebná 
jak guma. Touto cestou paběrkování a 
zrady levicového programu nyní kráčí i
sociální demokracie.
Prostě je tomu tak, že KSČM zůstala 
jedinou skutečně levicovou stranou, 
která stojí na straně zaměstnanců, 
seniorů a všech potřebných. Po 
pátečním jednání Výkonného výboru 
ÚV KSČM je vidět, že dojde ke změně.
Vedení strany dalo své funkce k 
dispozici. Tímto bych chtěl poděkovat 
odstoupivšímu předsedovi ÚV KSČM 
Vojtěchu Filipovi, který za 15 let 
odvedl kus úspěšné práce. Co tedy dál? 
Je zapotřebí oslovit nové voliče, a to 
zejména z řad mladé a střední generace.
Pokud budeme nadále podporovat 
kabinet Andreje Babiše, nesmíme hrát 
roli „užitečných idiotů“, kteří si nechají
ukrást zvyšování důchodů, růstu 
minimální mzdy, či progresivního 
zdanění. Musíme být srozumitelnější a 
vysvětlovat náš program. Čeká nás 
dlouhá a náročná cesta, přesto není nic 
ztraceno. Příští rok se budou konat 
sněmovní volby, a do té doby se dá 
Komunistická strana Čech a Moravy 
aspoň stabilizovat. Budoucnost strany 
vidím v jejím omlazení. Moji podporu 
má současná europoslankyně Kateřina 
Konečná. Je mladá, má zkušenosti z 
českého i evropského parlamentu, ale 
hlavně: nebojí se jít do politických 
střetů a má promyšlený tah na branku. 
Takováto předsedkyně je nadějí 
KSČM!

Radek Nejezchleb, lídr 
KSČM v Jihočeském kraji
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především Českou televizí, vláda 
ustupovala. ČT měla skutečně 
významné místo v onom 
zpochybňování. Namísto představování 
názorů těch, kteří pochopili, oč jde, 
skutečných odborníků, den co den 
hlavní slovo dostávali ti, kteří vyvíjeli 
další tlak na vládu, aby upustila od 
některých opatření. Snad ani v jediném 
pořadu paní Fridrichové nechyběl 
nějaký útok na opatření vlády nebo 
dokonce na premiéra. V době, kdy bylo 
třeba se sjednotit a bez vzájemných 
emocí přistupovat k řešení společného 
problému, se opozice snažila získávat 
body na úkor snažící se vlády.
A když pak druhá etapa koronaviru 
začala nabývat na síle a byla znovu 
přijata některá opatření, jež měla jejímu
šíření zabránit anebo alespoň zpomalit 
atak nemoci, přišly volby. Zvítězili ti, 
kteří neudělali nic anebo málo, kteří 
byli jen kritici, protože lidé, i vzhledem 
k propagandě České televize postupující
stále proti vládě, převzali jejich 
argumenty. Tady lze spatřit také jeden z 
důvodů, proč celá levice, včetně 
komunistů, uspěla tak málo. Navíc část 
voličů, kteří se báli nástupu pravice a 
dosud volili levicové strany, dali svůj 
hlas ANO z obavy, aby nepadla vláda, 
která je pro lidi přijatelnější než ty, 
které před časem vytvářely ODS a další 
pravicové strany. Kromě toho starší 
občané ve značné míře k volbám z 
obavy z COVID-19 k volbám nepřišli.
A tak si dovolím napsat otázku: Jak by 
se chovali v současné napjaté době 

zmínění tři senátoři, kdyby oni měli tu 
moc a museli se dát do boje s 
koronavirem? A kdyby při tom některá 
média a zvláště pak Česká televize jim 
dnes a denně házely klacky pod nohy, 
protože ony, tedy především ČT, přece 
jsou tu od toho, aby určovaly, co je 
správné a co nikoli.

Filip Zachariaš, předseda 
OV KSČM Vyškov

KSČM LEVICOVÝM HEGEMONEM, 
KRACHUJÍCÍ ČSSD KRÁČÍ 
LIDOVECKOU CESTOU

ČSSD se v mnoha krajích bezostyšně 
hrne do středopravých koalic. Vydala se
cestou lidovců, je to prostě strana 
ohebná jak guma, která zradila levicový
program za cenu moci. KSČM zůstala 
jedinou skutečně levicovou stranou.
Máme za sebou krajské a senátní volby. 
Ačkoliv se mně to neříká lehce, je 
nutno si přiznat, že pro KSČM volební 
klání dopadlo katastrofálně. Ze 
stávajících 86 krajských zastupitelů 
jsme se propadli na 13, přičemž jsme 
získali zastupitele jen ve čtyřech 
krajích. Nemluvím o Senátu, kde jsme 
tradičně nezískali ani jednoho zástupce, 
nadto se ani jeden z našich kandidátů 
nedostal do druhého kola. S dovolením 
nyní pohlédnu na kraj Jihočeský, v 
němž jsem měl tu čest být lídrem 
kandidátky KSČM. V našem kraji se do
vedení po 12 letech vrací ODS. Ta bude
mít hejtmana – Martina Kubu. V radě 

Výsledky Rousínov (volební účast 
39,61 %):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

KDU-
ČSL

341 20

ANO 
2011

330 19,35

STAN 240 14,07

Piráti 207 12,14

ODS 184 10,79

SPD 111 6,51

ČSSD 107 6,27

KSČM 72 4,22

Trikolóra 48 2,81

Výsledky Ivanovice na Hané (volební 
účast 26,68 %):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

ANO 
2011

147 24,21

KDU-
ČSL

107 17,62

Piráti 72 11,86

KSČM 52 8,56

ODS 52 8,56

STAN 50 8,23

SPD 39 6,42

ČSSD 31 5,10

Spolu 
pro 
Moravu 
(TOP09)

22 3,62

Na 1. místě skončila KSČM v obci 
Nemochovice.
Na 2. místě skončila KSČM v obcích: 
Hvězdlice, Malínky, Nemotice.
Na 3. místě skončila KSČM v obcích: 
Bučovice, Chvalkovice u Bučovic, 
Kučerov, Letonice, Milonice, Mor. 
Málkovice.

(red)

ZDENĚK ONDRÁČEK Z KSČM 
NAVRHUJE, ABY SE POPLATKY ZA 
ČT A ČRO NEMUSELY PLATIT

Předložený návrh reaguje na požadavky
poplatníků, kteří nesledují nebo 
odmítají sledovat vysílání ČT a 
rozhlasu, ale přesto jsou ze zákona 
nuceni poplatky platit. Zastáváme 
názor, že každý má mít možnost volby, 
které vysílání chce sledovat. Pokud 
takovou volbu projeví celá domácnost a
projeví to předepsanou formou, měla 
by existovat možnost být z povinnosti 
platit poplatek vyvázána. Lidem, kteří 
se nechtějí na často tendenční a 
nevyváženou ČT dívat, by tak spolu 
s úsporou za Český rozhlas mohla 
KSČM ušetřit více než 2000 Kč za rok!

(red)
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ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY – PROSBA!

Vážení členové a členky KSČM, naše 
strana se dostala po neúspěšných volbách 
do krajských zastupitelstev do velmi 
svízelné finanční situace. V tuto chvíli 
jsou okresní výbory existenčně závislé na 
členských příspěvcích. Bohužel se nám 
však nedaří vybírat je ve výši 0,5 %, jak 
určují Stanovy KSČM. Průměr stále 
nedosahuje ani 30 Kč měsíčně (což 
odpovídá čistému příjmu 6.000,- Kč). 
Prosíme Vás proto, abychom mohli 
zajistit provoz OV KSČM Vyškov, dbejte 
na řádné vybírání členských příspěvků 
(přehledná tabulka je uvedena níže). 
Zároveň bychom Vás rádi požádali, 
abyste členské příspěvky vybírali/platili 
vždy alespoň čtvrtletně (což pak není tak 
velká částka na placení). Pokud byste 
měli možnost sehnat pro KSČM Vyškov 
finanční či sponzorský dar – budeme 
velmi rádi.

Čistý
měsíční
příjem

Členský
příspěve

k -
měsíčně

Členský
příspěve
k - ročně

8.000,-
Kč

40,- Kč 480,- Kč

9.000,-
Kč

45,- Kč 540,- Kč

9.500,-
Kč

47,5 Kč 570,- Kč

10.000,-
Kč

50,- Kč 600,- Kč

10.500,- 52,5 Kč 630,- Kč

Kč

11.000,-
Kč

55,- Kč 660,- Kč

11.500,-
Kč

57,5 Kč 690,- Kč

12.000,-
Kč

60,- Kč 720,- Kč

12.500,-
Kč

62,5 Kč 750,- Kč

13.000,-
Kč

65,- Kč 780,- Kč

13.500,-
Kč

67,5 Kč 810,- Kč

14.000,-
Kč

70,- Kč 840,- Kč

14.500,-
Kč

72,5 Kč 870,- Kč

15.000,-
Kč

75 Kč 900,- Kč

15.500,-
Kč

77,5 Kč 930,- Kč

16.000,-
Kč

80,- Kč 960,- Kč

16.500,-
Kč

82,5 Kč 990,- Kč

17.000,-
Kč

85,- Kč 1.020,-
Kč

17.500,-
Kč

87,5 Kč 1.050,-
Kč

18.000,-
Kč

90,- Kč 1.080,-
Kč

18.500,-
Kč

92,5 Kč 1.110,-
Kč

19.000,-
Kč

95,- Kč 1.140,-
Kč

19.500,-
Kč

97,5 Kč 1.170,-
Kč

20.000,-
Kč

100,- Kč 1.200,-
Kč

21.000,-
Kč

105,- Kč 1.260,-
Kč

22.000,-
Kč

110,- Kč 1.320,-
Kč

23.000,-
Kč

115,- Kč 1.380,-
Kč

24.000,-
Kč

120,- Kč 1.440,-
Kč

25.000,-
Kč

125,- Kč 1.500,-
K

(red)

O "NORMÁLNÍCH" A 
"NENORMÁLNÍCH" LIDECH

Pondělní večer mně po tiskovém 
prohlášení vlády připadal jako troubení 
pravice k novému listopadovému 
převratu. Tak to měla Česká televize, 
praporečník opozice, připraveno. 
Scénář jako by převzatý z amerických 
filmů, jejichž autorům radí renomovaní 
agenti CIA. Rozdíl je snad jen v tom, že
v době s nemocí COVID-19 se opozice 
bojí svolat své příznivce a popletené 

občany »na barikády«. Nový majdan se
tedy nekoná, protože jsou zakázány 
všechny mejdany. Součástí onoho 
vysílání ČT bylo pozvání tří nově 
zvolených senátorů před kamery… 
Smoljak (STAN): »V červenci a srpnu 
se udělaly neodpustitelné chyby«… 
Němcová (ODS): »Nedomyšlené kroky
vlády. Jedná s námi jako 
nesvéprávnými«… Šípová (Piráti): 
»Jako matka si neumím představit, co 
bude dál«… (šlo o to, že děti se nemají 
do konce října sdružovat a bere se jim 
tato přirozená vlastnost). Němcová: 
»Věřili jsme, že jsme v rukou 
normálních lidí, ale my nejsme v rukou
normálních lidí«…
ČT se mohla zeptat na cokoli, ale 
otázka, proč tak opoziční strany tlačily 
na uvolnění jarních opatření, proč 
opozice v zájmu různých lobby doslova
nutila vládu, aby ustoupila kvůli tzv. 
lidským právům, svobodě a 
demokracii, nepadla. Ani jsem 
nezaznamenal sebekritiku České 
televize, která od prvopočátku 
pandemie jednoznačně stála na 
protivládní straně.
Je pravdou, komunisté na to 
upozorňovali, že vláda zmíněným 
tlakům podléhala, a tím vlastně 
nahrávala předvolební propagandě 
opozičních stran. Vláda byla, podle 
opozice, neschopná, nebrala na vědomí 
všechny její beze sporu velmi 
»kvalitní« návrhy, nekomunikovala s 
lidmi atd., atd. Pod tímto tlakem 
znásobovaným některými médii, 

                                                              -4-                                                                                                                                -5-



ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY – PROSBA!

Vážení členové a členky KSČM, naše 
strana se dostala po neúspěšných volbách 
do krajských zastupitelstev do velmi 
svízelné finanční situace. V tuto chvíli 
jsou okresní výbory existenčně závislé na 
členských příspěvcích. Bohužel se nám 
však nedaří vybírat je ve výši 0,5 %, jak 
určují Stanovy KSČM. Průměr stále 
nedosahuje ani 30 Kč měsíčně (což 
odpovídá čistému příjmu 6.000,- Kč). 
Prosíme Vás proto, abychom mohli 
zajistit provoz OV KSČM Vyškov, dbejte 
na řádné vybírání členských příspěvků 
(přehledná tabulka je uvedena níže). 
Zároveň bychom Vás rádi požádali, 
abyste členské příspěvky vybírali/platili 
vždy alespoň čtvrtletně (což pak není tak 
velká částka na placení). Pokud byste 
měli možnost sehnat pro KSČM Vyškov 
finanční či sponzorský dar – budeme 
velmi rádi.

Čistý
měsíční
příjem

Členský
příspěve

k -
měsíčně

Členský
příspěve
k - ročně

8.000,-
Kč

40,- Kč 480,- Kč

9.000,-
Kč

45,- Kč 540,- Kč

9.500,-
Kč

47,5 Kč 570,- Kč

10.000,-
Kč

50,- Kč 600,- Kč

10.500,- 52,5 Kč 630,- Kč

Kč

11.000,-
Kč

55,- Kč 660,- Kč

11.500,-
Kč

57,5 Kč 690,- Kč

12.000,-
Kč

60,- Kč 720,- Kč

12.500,-
Kč

62,5 Kč 750,- Kč

13.000,-
Kč

65,- Kč 780,- Kč

13.500,-
Kč

67,5 Kč 810,- Kč

14.000,-
Kč

70,- Kč 840,- Kč

14.500,-
Kč

72,5 Kč 870,- Kč

15.000,-
Kč

75 Kč 900,- Kč

15.500,-
Kč

77,5 Kč 930,- Kč

16.000,-
Kč

80,- Kč 960,- Kč

16.500,-
Kč

82,5 Kč 990,- Kč

17.000,-
Kč

85,- Kč 1.020,-
Kč

17.500,-
Kč

87,5 Kč 1.050,-
Kč

18.000,-
Kč

90,- Kč 1.080,-
Kč

18.500,-
Kč

92,5 Kč 1.110,-
Kč

19.000,-
Kč

95,- Kč 1.140,-
Kč

19.500,-
Kč

97,5 Kč 1.170,-
Kč

20.000,-
Kč

100,- Kč 1.200,-
Kč

21.000,-
Kč

105,- Kč 1.260,-
Kč

22.000,-
Kč

110,- Kč 1.320,-
Kč

23.000,-
Kč

115,- Kč 1.380,-
Kč

24.000,-
Kč

120,- Kč 1.440,-
Kč

25.000,-
Kč

125,- Kč 1.500,-
K

(red)

O "NORMÁLNÍCH" A 
"NENORMÁLNÍCH" LIDECH

Pondělní večer mně po tiskovém 
prohlášení vlády připadal jako troubení 
pravice k novému listopadovému 
převratu. Tak to měla Česká televize, 
praporečník opozice, připraveno. 
Scénář jako by převzatý z amerických 
filmů, jejichž autorům radí renomovaní 
agenti CIA. Rozdíl je snad jen v tom, že
v době s nemocí COVID-19 se opozice 
bojí svolat své příznivce a popletené 

občany »na barikády«. Nový majdan se
tedy nekoná, protože jsou zakázány 
všechny mejdany. Součástí onoho 
vysílání ČT bylo pozvání tří nově 
zvolených senátorů před kamery… 
Smoljak (STAN): »V červenci a srpnu 
se udělaly neodpustitelné chyby«… 
Němcová (ODS): »Nedomyšlené kroky
vlády. Jedná s námi jako 
nesvéprávnými«… Šípová (Piráti): 
»Jako matka si neumím představit, co 
bude dál«… (šlo o to, že děti se nemají 
do konce října sdružovat a bere se jim 
tato přirozená vlastnost). Němcová: 
»Věřili jsme, že jsme v rukou 
normálních lidí, ale my nejsme v rukou
normálních lidí«…
ČT se mohla zeptat na cokoli, ale 
otázka, proč tak opoziční strany tlačily 
na uvolnění jarních opatření, proč 
opozice v zájmu různých lobby doslova
nutila vládu, aby ustoupila kvůli tzv. 
lidským právům, svobodě a 
demokracii, nepadla. Ani jsem 
nezaznamenal sebekritiku České 
televize, která od prvopočátku 
pandemie jednoznačně stála na 
protivládní straně.
Je pravdou, komunisté na to 
upozorňovali, že vláda zmíněným 
tlakům podléhala, a tím vlastně 
nahrávala předvolební propagandě 
opozičních stran. Vláda byla, podle 
opozice, neschopná, nebrala na vědomí 
všechny její beze sporu velmi 
»kvalitní« návrhy, nekomunikovala s 
lidmi atd., atd. Pod tímto tlakem 
znásobovaným některými médii, 

                                                              -4-                                                                                                                                -5-



především Českou televizí, vláda 
ustupovala. ČT měla skutečně 
významné místo v onom 
zpochybňování. Namísto představování 
názorů těch, kteří pochopili, oč jde, 
skutečných odborníků, den co den 
hlavní slovo dostávali ti, kteří vyvíjeli 
další tlak na vládu, aby upustila od 
některých opatření. Snad ani v jediném 
pořadu paní Fridrichové nechyběl 
nějaký útok na opatření vlády nebo 
dokonce na premiéra. V době, kdy bylo 
třeba se sjednotit a bez vzájemných 
emocí přistupovat k řešení společného 
problému, se opozice snažila získávat 
body na úkor snažící se vlády.
A když pak druhá etapa koronaviru 
začala nabývat na síle a byla znovu 
přijata některá opatření, jež měla jejímu
šíření zabránit anebo alespoň zpomalit 
atak nemoci, přišly volby. Zvítězili ti, 
kteří neudělali nic anebo málo, kteří 
byli jen kritici, protože lidé, i vzhledem 
k propagandě České televize postupující
stále proti vládě, převzali jejich 
argumenty. Tady lze spatřit také jeden z 
důvodů, proč celá levice, včetně 
komunistů, uspěla tak málo. Navíc část 
voličů, kteří se báli nástupu pravice a 
dosud volili levicové strany, dali svůj 
hlas ANO z obavy, aby nepadla vláda, 
která je pro lidi přijatelnější než ty, 
které před časem vytvářely ODS a další 
pravicové strany. Kromě toho starší 
občané ve značné míře k volbám z 
obavy z COVID-19 k volbám nepřišli.
A tak si dovolím napsat otázku: Jak by 
se chovali v současné napjaté době 

zmínění tři senátoři, kdyby oni měli tu 
moc a museli se dát do boje s 
koronavirem? A kdyby při tom některá 
média a zvláště pak Česká televize jim 
dnes a denně házely klacky pod nohy, 
protože ony, tedy především ČT, přece 
jsou tu od toho, aby určovaly, co je 
správné a co nikoli.

Filip Zachariaš, předseda 
OV KSČM Vyškov

KSČM LEVICOVÝM HEGEMONEM, 
KRACHUJÍCÍ ČSSD KRÁČÍ 
LIDOVECKOU CESTOU

ČSSD se v mnoha krajích bezostyšně 
hrne do středopravých koalic. Vydala se
cestou lidovců, je to prostě strana 
ohebná jak guma, která zradila levicový
program za cenu moci. KSČM zůstala 
jedinou skutečně levicovou stranou.
Máme za sebou krajské a senátní volby. 
Ačkoliv se mně to neříká lehce, je 
nutno si přiznat, že pro KSČM volební 
klání dopadlo katastrofálně. Ze 
stávajících 86 krajských zastupitelů 
jsme se propadli na 13, přičemž jsme 
získali zastupitele jen ve čtyřech 
krajích. Nemluvím o Senátu, kde jsme 
tradičně nezískali ani jednoho zástupce, 
nadto se ani jeden z našich kandidátů 
nedostal do druhého kola. S dovolením 
nyní pohlédnu na kraj Jihočeský, v 
němž jsem měl tu čest být lídrem 
kandidátky KSČM. V našem kraji se do
vedení po 12 letech vrací ODS. Ta bude
mít hejtmana – Martina Kubu. V radě 

Výsledky Rousínov (volební účast 
39,61 %):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

KDU-
ČSL

341 20

ANO 
2011

330 19,35

STAN 240 14,07

Piráti 207 12,14

ODS 184 10,79

SPD 111 6,51

ČSSD 107 6,27

KSČM 72 4,22

Trikolóra 48 2,81

Výsledky Ivanovice na Hané (volební 
účast 26,68 %):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

ANO 
2011

147 24,21

KDU-
ČSL

107 17,62

Piráti 72 11,86

KSČM 52 8,56

ODS 52 8,56

STAN 50 8,23

SPD 39 6,42

ČSSD 31 5,10

Spolu 
pro 
Moravu 
(TOP09)

22 3,62

Na 1. místě skončila KSČM v obci 
Nemochovice.
Na 2. místě skončila KSČM v obcích: 
Hvězdlice, Malínky, Nemotice.
Na 3. místě skončila KSČM v obcích: 
Bučovice, Chvalkovice u Bučovic, 
Kučerov, Letonice, Milonice, Mor. 
Málkovice.

(red)

ZDENĚK ONDRÁČEK Z KSČM 
NAVRHUJE, ABY SE POPLATKY ZA 
ČT A ČRO NEMUSELY PLATIT

Předložený návrh reaguje na požadavky
poplatníků, kteří nesledují nebo 
odmítají sledovat vysílání ČT a 
rozhlasu, ale přesto jsou ze zákona 
nuceni poplatky platit. Zastáváme 
názor, že každý má mít možnost volby, 
které vysílání chce sledovat. Pokud 
takovou volbu projeví celá domácnost a
projeví to předepsanou formou, měla 
by existovat možnost být z povinnosti 
platit poplatek vyvázána. Lidem, kteří 
se nechtějí na často tendenční a 
nevyváženou ČT dívat, by tak spolu 
s úsporou za Český rozhlas mohla 
KSČM ušetřit více než 2000 Kč za rok!

(red)
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VOLEBNÍ ZISKY KSČM V OBCÍCH 
OKRESU VYŠKOV

Výsledky Vyškov (volební účast 36,19 
%):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

ANO 
2011

1.314 22,22

ČSSD 737 12,46

ODS 718 12,14

Piráti 712 12,04

KDU-
ČSL

706 11,94

STAN 411 6,95

SPD 410 6,93

KSČM 407 6,88

Trikolóra 195 3,29

Výsledky Bučovice (volební účast 
36,02 %):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

KDU-
ČSL

710 38,41

ANO 
2011

329 17,8

KSČM 155 8,38

ČSSD 134 7,25

Piráti 131 7,08

SPD 122 6,6

ODS 90 4,87

STAN 79 4,27

Spolu 
pro 
Moravu
(TOP09)

32 1,73

Výsledky Slavkov u Brna (volební 
účast 39,36 %):

Strana Počet 
hlasů

Počet hlasů v 
%

KDU-
ČSL

397 19,29

Piráti 290 14,09

ČSSD 274 13,32

ANO 
2011

273 13,27

ODS 268 13,02

STAN 182 8,84

SPD 132 6,41

Spolu 
pro 
Moravu
(TOP09)

89 4,32

KSČM 68 3,3

by měla mít tři křesla, stejně jako ČSSD
a KDU-ČSL s TOP 09, Jihočeši dvě. 
Strany se dohodly i na personálním 
obsazení krajské rady.
Svoji pozornost bych nyní zaměřil na 
sociální demokracii. ČSSD se 
dlouhodobě prezentuje coby strana, jež 
zastupuje zaměstnance, odboráře, 
sociálně slabé, seniory, nemocné a jinak
znevýhodněné. Možná to tak kdysi 
bylo, že se sociální demokracie spolu s 
KSČM snažila takto na našem 
politickém nebi působit. Nicméně jsou 
tyto doby dávno pryč. Usuzuji z toho, 
že strana vicepremiéra Jana Hamáčka se
v mnoha krajích bezostyšně hrne do 
středopravých koalic. Pranic jim 
nevadí, že v takovýchto uskupeních 
budou moci stěží praktikovat svůj – 
údajně – levicový program. Do 
uskupení, v nichž budou dominovat 
pravicové strany, se soc. dem. kromě 
Jihočeského kraje, hrne například v 
krajích Plzeňském, Pardubickém, 
Moravskoslezském, Zlínském, anebo na
Vysočině. ČSSD, mimochodem, v 
krajských a senátních volbách též 
utržila nehezkou porážku. Strana 
obdržela pouhých 4,93 procenta hlasů, 
namísto 15,25 % v krajských volbách v 
roce 2016. ČSSD se z někdejších 
dominantních vládních angažmá dostala
na své historické dno. A tak se vydala 
cestou lidovců, kteří také dlouhodobě 
balancují na pětiprocentní hraně 
volitelnosti. KDU-ČSL se též za každou
cenu hrnula do všech vládních i 
krajských koalic, ať šlo o levicové či 

pravicové. Je to prostě strana ohebná 
jak guma. Touto cestou paběrkování a 
zrady levicového programu nyní kráčí i
sociální demokracie.
Prostě je tomu tak, že KSČM zůstala 
jedinou skutečně levicovou stranou, 
která stojí na straně zaměstnanců, 
seniorů a všech potřebných. Po 
pátečním jednání Výkonného výboru 
ÚV KSČM je vidět, že dojde ke změně.
Vedení strany dalo své funkce k 
dispozici. Tímto bych chtěl poděkovat 
odstoupivšímu předsedovi ÚV KSČM 
Vojtěchu Filipovi, který za 15 let 
odvedl kus úspěšné práce. Co tedy dál? 
Je zapotřebí oslovit nové voliče, a to 
zejména z řad mladé a střední generace.
Pokud budeme nadále podporovat 
kabinet Andreje Babiše, nesmíme hrát 
roli „užitečných idiotů“, kteří si nechají
ukrást zvyšování důchodů, růstu 
minimální mzdy, či progresivního 
zdanění. Musíme být srozumitelnější a 
vysvětlovat náš program. Čeká nás 
dlouhá a náročná cesta, přesto není nic 
ztraceno. Příští rok se budou konat 
sněmovní volby, a do té doby se dá 
Komunistická strana Čech a Moravy 
aspoň stabilizovat. Budoucnost strany 
vidím v jejím omlazení. Moji podporu 
má současná europoslankyně Kateřina 
Konečná. Je mladá, má zkušenosti z 
českého i evropského parlamentu, ale 
hlavně: nebojí se jít do politických 
střetů a má promyšlený tah na branku. 
Takováto předsedkyně je nadějí 
KSČM!

Radek Nejezchleb, lídr 
KSČM v Jihočeském kraji
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LENTILKY JSOU A BUDOU VŽDY JEN 
JEDNY, TAK NÁM JE NEBERTE!

Přesně těmito slovy jsem ukončila 
otevřený dopis, který jsem se rozhodla 
napsat společnosti Nestlé (celé znění 
dopisu je zveřejněno na mém webu 
www.konecna.cz i facebooku). Vedení 
společnosti se totiž, jak jsme se před 
několika dny dozvěděli, rozhodlo 
přesunout výrobu našich tradičních 
Lentilek z Holešova do německého 
Hamburku. Ba co víc, nejen přesunout, 
ale dokonce změnit chuť. Z cukrovinky, 
která má více než stoletou tradici, se má 
stát derivát nadnárodní obdoby Lentilek. 
Jediné, co zůstane, je původní značka, 
která zajistí této korporaci výdělky v naší
zemi. 
S tímto krokem samozřejmě nesouhlasí 
celá řada občanů a stovky z nich se na 
mě obrátily prostřednictvím sociálních 
sítí i e-mailu. Nadnárodní společnost 
Nestlé je soukromou firmou a tedy není 
jiné cesty, jak ji přesvědčit k tomu, aby 
nepohřbívala původní Lentilky, než 
vytvořit veřejný tlak. Jinak skončí jako 
celá řada našich slavných značek, které s 
původními výrobky mají často shodný už
jen ten název.
Ráda bych také poukázala na alibismus 
velkých společností. Za slovy 
„preference spotřebitele“ jsou schopni 
„schovat“ šizení vanilkových cukrů 
(vanilky je tam v porovnání se 
zahraničním balíčkem zlomek), cukr v 
limonádách nahrazovat fruktózovým 
sirupem, drogistické potřeby prodávat v 
menších baleních než v západních 
zemích, nebo dávat do plechovek méně 

masa. To vše pak zabalí do obalů, které 
jsou k nerozeznání s těmi například v 
Německu a vy pak zjistíte, že ta samá 
kola najednou chutná jinak u nás a jinak 
za hranicemi. Dokonce se tyto 
společnosti nestydí si za takto 
„pozměněné“ výrobky říct vyšší cenu, 
než jakou platí kupující v zahraničí. 
Dokud bude běžnou praxí, že čeští 
občané budou za své peníze dostávat 
výrobky s prokazatelně horšími 
parametry, tak budu já i KSČM bojovat 
proti tomu!

Kateřina Konečná, 
poslankyně EP

Všem členům a sympatizantům, kteří
slaví v říjnu a listopadu své narozeniny, 
přejeme pevné zdraví, spokojenost a 
spoustu životního optimismu.

      
             OV KSČM VYŠKOV
                  Telefon: 725 646 076

e-mail: ov.vyskov@kscm.cz 
http://www.vyskov.pohled-zleva.cz
www.facebook.com/kscm.vyskov

Zadavatel: KSČM
Zhotovitel: KSČM

ZPRAVODAJ
Okresního výboru KSČM VYŠKOV
Pro potřeby základních organizací KSČM okresu Vyškov                         říjen, listopad / 2020

Vážené čtenářky, vážení čtenáři,

zdravím Vás opět ze stránek Zpravodaje
OV KSČM Vyškov. Bohužel ne s úsměvem
na rtech. Debakl, který KSČM postihl 
v krajských a senátních volbách, bude mít
žel tvrdý dopad i na fungování našeho
okresního výboru. 
Ačkoli na Vyškovsku jsme získali jako
KSČM téměř 7 %, voličsky silné, 
ale pravicové Brno nás poslalo pod hranici
5 % nutných pro vstup do Zastupitelstva
Jihomoravského kraje. Mrzí mne, že spousta občanů – voličů KSČM i 
sympatizantů – šla volit A. Babiše a jeho ANO, které sice dělá aktuálně 
v některých ohledech ucházející politiku, avšak dělá ji proto, že ji k tomu KSČM 
tlačí. Dovolím si jen připomenout, že po sněmovních volbách učinil nabídku 
spoluvládnutí A. Babiš nikoli KSČM, ale jako první ODS, s níž mj. bude vládnout 
v několika krajích i teď po volbách. KSČM má na konec listopadu naplánovaný 
sjezd, který by se měl zabývat i dlouho oddalovanou generační obměnou a 
zásadnější inovací programu. Zda se ovšem bude vzhledem ke stávajícím 
opatřením konat, nelze v tuto chvíli říct. Věřím ale, že z něj vzejde KSČM 
posilněna!

I přes nezdar ve volbách děkuji všem, kteří pomáhali sehnat hlasy pro KSČM. 

Přeji Vám pevné zdraví!

Filip Zachariaš, předseda OV KSČM Vyškov 


